
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 432 af 2. juni 2017 (alm. del). Spørgsmålet er stillet 

efter ønske fra Dennis Flydtkjær (DF). 

 

 

Karsten Lauritzen 

/ Jeanette Rose Hansen 
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Spørgsmål 

Ministeren bedes redegøre for, hvor mange gange årligt reglerne om kædeansvar ved punkt-

afgiftsafregning bliver håndhævet over for danske virksomheder.  

 

Svar 

Jeg kan henholde mig til følgende, som jeg har modtaget fra SKAT: 

 

”SKAT fører ikke statistik over, hvor ofte reglerne i punktafgiftslovgivningen om solidarisk 

hæftelse er anvendt. Det er SKATs vurdering, at reglerne kun anvendes sjældent, og det 

anslås, at reglerne har været anvendt i 11 sager siden 2016.” 
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